
Schůze staršovstva 2. září 2022 
začátek v 18:30, po setkání s konfirmandy a rodiči 

 
 

1. Osobní sdělení (křty, svatby…) 3. 9. svatba Ráchel Ridzoňové, svatba Víta 
Pokorného 

2. Anička Fendrychová popisuje přífarský tábor, 22 dětí, hodně se zpívalo, jednu 
noc spaly venku, Eva Knížková byla skvěle připravená. Ve tmě se blýská 
sekera – děti na závěr dostaly knížku. 

3. Sestra kurátorka popisuje tábor ve Zvolenovicích, 41 účastníků, po duchovní 
stránce se postaral Adam Pokorný, připravil si knihu Soudců, denně ranní 
pobožnost, mládež dělala „živé obrazy“, s velkým úspěchem. Adamovi se 
program dařil den ode dne líp. Mládež připravovala pro děti program, vymysleli 
spojit noční hru s celodenním výletem, skutečně v noci byly děti vzbuzeny, 
východ slunce v Telči a pak celodenní puťák, a děti byly nadšené. 

4. Dalibor Antalík informuje, jak to bude tento školní rok s konfirmandy. Dejvická 
farářka M. Trgalová nabízí, že by přibrali naše konfirmandy jednou měsíčně, 
budou to pátky, tříhodinová setkání. V Dejvicích budou mít asi 5 konfirmandů. 
Bratr administrátor navrhuje kombinaci – jednou měsíčně by mohl pracovat se 
střešovickými konfirmandy (v případě zájmu by se mohli účastnit i konfirmandi 
z Dejvic). Do ohlášek: ať se zájemci o přípravu na konfirmaci přihlásí u sestry 
kurátorky 

5. Děti, vyučování ve středu: Ráchel Ridzoňová už vyučovat nemůže, děkujeme 
jí za práci, kterou (spolu s Evou Knížkovou) v minulém roce odvedla. Nyní se 
bude střídat několik lidí, ale nadále se bude učit ve dvou skupinách (začátek 
společný, pak rozdělení do skupin). Zastřešuje Eva Knížková, příště ji 
pozveme na staršovstvo. 

6. NŠ: Ada Vondrášková připomíná setkání učitelů NŠ, mohli bychom mít učitelů 
ještě víc. 

7. Klub Baterka, informuje Anička Fendrychová: Klub zřejmě skončil, není zatím 
jasné, kdo zůstal na Větrníku a jak se děti zařadily do českých školek. Výuka 
češtiny (Jana Plíšková) pokračuje. Zařadit do ohlášek informaci a poděkování. 

8. Hledáme kostelníka, hledáme uklízečku. Sestra kurátorka spolu s Petrem 
Ryšavým zpracují aktualizovaný popis práce kostelníka.  

9. Korespondence, sborové zásilky: 4. 9. sbírka na evangelické školy 

10.  Hledání nového faráře: Komise vytipovala 4 kandidáty, v současné době 
navštěvuje fyzicky tyto faráře. Kandidáty předloží komise staršovstvu na 
říjnové schůzi. 

11. Rozvojový plán našeho sboru. Z minulého staršovstva vzešel úkol oslovit 
mediátory, pozvat je na září na setkání se staršovstvem a dále pozvat jednoho 
mediátora na sborový víkend v Herlíkovicích (7. – 9. 10.) Jaromír Plíšek oslovil 
jako mediátora Petra Štulce, souhlasí, sdělil konkrétní termíny v průběhu září, 
kdy by se mohl zúčastnit mimořádného staršovstva. 

12.  Sborový víkend: organizačně připraví Tomáš Fendrych. O kázání a program v 
sobotu dopoledne požádat Pavla Kočnara. 



13.  Komise pro dostavbu: Petr Ryšavý informuje, že se sešli s architekty a zpráva 
o vývoji situace bude staršovstvu podána v listopadu. 

14.  Koncerty Na kopci, plán na podzim 2022 připravil Jiří Schneider: 23. 10. 
Johana Černohorská, út 15. 11. Tóny nad městy (festival), 27. 11. Musica pro 
Sacnta Cecilia. Slávek Klecandr nabízí termíny, ale možná by toho do konce 
roku bylo už moc (bude i tradiční koncert ZUŠ). Žádost o grant na příští rok 
připraví Jiří Schneider a Kristina Stránská. 

15.  Blíží se topná sezóna. Diskuse o úpravách systému vytápění, jednání se 
věnuje Tomáš Fendrych (schůzka s odborníkem 7. 8.). V každém případě se 
mírně sníží teplota v kostele.  

16.  Chrámová předsíň: Bratr Vávra připravil návrhy na modernizaci chrámové 
předsíně včetně poliček za lavicemi přímo v kostele. Staršovstvo souhlasí, aby 
se sestra kurátorka návrhům a realizaci dále věnovala.  

17. Obaly na zpěvníky. Zabalit? Ano (odhlasováno). 

18.  Brigáda 30. 9. a 1. 10., zateplení 

 

 


